
 

 

 

Z Á P I S 

z 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 04.05.2021 

 
  

Dne 04.05.2021 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 16:15 hodin a skončeno v 17:10 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

   Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

  

Omluveni:             Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Představení nového člena komise – Martina Jíchy 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Žádost o dotaci -  TJ SLAVIA K. Vary  

5. Žádost o dotaci -  Spolek MZ Dance Team (mimořádná žádost) 

6. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program jednání byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Představení nového člena komise – Martina Jíchy 

Proběhlo představení nového člena komise – Martina Jíchy.   

 

Pan Martin Jícha byl prokazatelně seznámen s materiály týkající se práce v komisi. Jedná se o tyto 

dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu města 

www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů schválených dotací 

v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Žádost o dotaci – TJ SLAVIA K. Vary 

 

Komise se zabývala řádnou žádosti  - Tělovýchovná jednota SLAVIA Karlovy Vary, z.s.  – žádost o 

poskytnutí dotace na činnost ve výši 30.000 Kč, ke které obdrželi stanovisko odboru právního MM 

k naplnění podmínek Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu statutárního města Karlovy Vary (dále 

jen „Zásady“) při podání žádosti. Dle tohoto stanoviska je podání žádosti v pořádku a byly naplněny 

podmínky Zásad.  Stanovisko je přílohou tohoto zápisu.  

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu Tělovýchovná jednota SLAVIA Karlovy Vary, z.s.  

částkou 30.000 Kč na úhradu  provozních nákladů. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf,  

  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 180.000 Kč.  

 

 

 

 

 

http://www.mmkv.cz/
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5. Žádost o dotaci – Spolek MZ Dance Team (mimořádná žádost) 

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí - Spolek MZ Dance Team, který žádá o poskytnutí dotace ve 

výši 40.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „Velká cena MZ Dance Team Karlovy Vary – 

Profesionální soutěž v tanečním sportu“. 

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu Spolek MZ Dance Team  částkou 40.000 Kč na 

úhradu nákladů spojených s projektem „Velká cena MZ Dance Team Karlovy Vary – 

Profesionální soutěž v tanečním sportu“.  

 

pro:    nikdo 

proti:  Mgr. Viktor Linhart, Ing. Václav Sebera,  Vladimír Hlavatý, Martin Jícha  

zdržel se:  Zdeňka Batíková, MUDr. Jiří Penc, Mgr. Jiří Frühauf  

 

Usnesení nebylo přijato 

 

 

6. Různé 

 Jitka Peřina informovala členy komise:  

 o současných vládních opatřeních týkajících se sportu; 

 o dotačních programech Národní sportovní agentury a sdělila, že avizovaný program 

Kabina, který byl na rekonstrukce a vybudování sportovišť nebo multifunkčních hal pro 

obce od 3 do 10 tis. obyvatel, bohužel v roce 2021 neproběhne;  

 o anketě Sportovec roku. Za rok 2019 řádně proběhly nominace sportovců, přičemž 

z přijatých nominací byli vybráni sportovci na ocenění v této anketě jak za okres Karlovy 

Vary (v kompetenci Sportovní unie Karlovarska) tak za statutární město Karlovy Vary. 

Akce Ples sportovců 2020, na které měli být vybraní sportovci oceněni se bohužel s ohledem 

na pandemii COVID-19 nekonala. Předpoklad byl, že akce znovu proběhne v roce 2021. 

Bohužel ani tento rok nešlo akci uspořádat a vzhledem k tomu, že sportovní činnost v roce 

2020 byla omezená, bylo vypsání ankety Sportovec roku 2020 bezpředmětné. Vzhledem 

k této skutečnosti se Sportovní unie Karlovarska rozhodla uzavřít anketu za rok 2019 a 

vybraným sportovcům zašle ocenění alespoň formou poděkování. 

 

 Členové komise navrhují přijmout stejný postup a všem vybraným sportovcům za rok 2019 

zaslat písemné poděkování primátorky města za sportovní úspěchy v daném roce.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční na základě pokynu předsedy komise STv. 

 

 

Dne: 05.05.2021 

Zapsala: Gabriela Kavková                        __________________ 

       

                                                                                      

                  __________________ 

 

                                                     Mgr. Viktor Linhart  

                           předseda komise 

 

Příloha: Stanovisko odboru právního MM  

 


